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 Z á p i s n i c a 

z  25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 16. 11. 2016  

v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných  10  poslancov. 

N e p r í t o m n í : 

Róbert Dobosi, Ing. Zoltán Takács. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,   Ing. Ferenczová K.-hlavná 

kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 25. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o programe jednania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení:  Ing. Juraj Miškovič, Mgr. Mária Tóthová, Alžbeta Patakyová. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Ladislav Sárai, Mgr. Martin Lešš. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 10 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Informácia o priebehu stavebných prác na stavbe: Primárny areál termálneho kúpaliska Nesvady za  

    prítomnosti dodávateľa stavby a hlavného architekta 

2. Návrh uznesenia 

3. Záver 

     

J e d n a n i e : 

 

1. Informácia o priebehu stavebných prác na stavbe: Primárny areál termálneho kúpaliska Nesvady  

    za prítomnosti dodávateľa stavby a hlavného architekta 

P. starosta – poslancom bolo predložené porovnanie keramických a nerezových bazénov. Ceny sú uvedené 

z r. 2014, bolo by sa treba informovať o ďalších dodávateľoch. Navrhuje, že v návrhu by mala byť aj otázka 

novej ceny.  

Tieto možnosti prejednali aj niektoré komisie. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby toto prejednala a v pondelok sme prijali návrh pri porovnaní cien, 

z hľadiska hygieny a údržby by boli vhodnejšie bazény z nerezu, ale určite keramické bazény sú 

estetickejšie, preto komisia doporučuje keramické bazény s tým, že cena musí zostať nezmenená. 

Mgr. Lešš – z finančného hľadiska zvažuje úsporu pri keramickom bazéne, ako to bude so zárukou, aká dlhá 

je záruka, zaujíma ho, či je toto len jediný problém, pretože cena bola vypracovaná v r. 2014, či nenastanú 

problémy s cenou aj inde 

P. starosta – je tu klasická záruka, ktorá je zakotvená v zmluve o dielo, zodpovednosť má dodávateľ. 

P. zástupca firmy HOLD – ich záujem je, aby dodržali pôvodné ceny, oslovili firmy, ale tie majú vyššie 

ceny pri nerezových bazénoch. Zisťovali alternatívy, dospeli k tomu, že keramické bazény sú  krajšie, 

mineralizácia vody je vyhovujúca aj pre keramické bazény. Keramické bazény sú estetickejšie, snažia sa 

dodržať finančné možnosti obce. Ceny sú vybrané na základe súťaže, snažia sa dodržať ceny, plne vyhovujú 

potrebám obce aj mineralizácii vody. Dnes sú už keramické bazény na veľmi dobrej úrovni, doporučuje ich 

aj našej obci.  



P. Molnár – chce vedieť, či firma má skúsenosti s týmito bazénmi 

P. zástupca firmy HOLD – majú s tým skúsenosti aj z Dunajskej Stredy, malo by to byť na dobrej úrovni, 

plne vyhovujú zloženiu vody. Podstatou kúpeľov sú bazény.  

P. starosta – bol na návšteve v Sárvári, predstavil riaditeľovi tento projekt a on doporučuje keramické 

bazény, keby nám nerezové bazény vyhotovovala iná firma, aj tak by neboli lacnejšie. Pretože ide o zmenu 

v projekte stavby, vyžaduje si to stanovisko obecného zastupiteľstva. 

Ing. Miškovič – aj inde sú keramické bazény, v Maďarsku je plno kúpeľov s takýmito bazénmi, iné firmy 

žiadajú 80 % ceny vopred, táto firma je preto vyhovujúcejšia, že sa neplatí vopred. 

Pretože iný dotaz ani pripomienka zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia č. 25/2016-I. k tomuto bodu jednania. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie k tomuto bodu jednania je schválené. 

P. starosta - bude sa musieť upresniť harmonogram na ďalšie práce v kúpeľnom areáli.  

O slovo požiadal poslanec Ing. Miškovič. 

Ing. Miškovič – relaxačný bazén teraz vyzerá ako plavecký, bolo by ho potrebné doplniť relaxačnými 

prvkami – masážnymi prvkami, žiada ich doplniť do návrhu a doplniť geometrické prvky. 

Dodávateľ prisľúbil vypracovať harmonogram prác až do kolaudácie, chce, aby bol predložený na 

decembrové zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

P. Becse – plavecké bazény majú svoje parametre, chce, aby tieto bazény mohli používať aj ako plavecké, aj 

v Maďarsku sa v relaxačných bazénoch dá plávať. 

P. starosta – uvidíme ako to bude finančne náročné. 

P. Bakša – pri zadaní úlohy sa počítalo aj s plaveckým, aj s relaxačným bazénom, tento bazén spĺňa obidve 

požiadavky , kúpalisko sa bude používať v letných aj v zimných mesiacoch. Táto stavba vyžaduje kvalitné 

materiály, čo aj niečo stojí. Bude sa snažiť používať len kvalitné materiály. Robil wellnesy aj inde, nerobí 

mu problém doplniť tento bazén, ale bazén môže byť aj na výukové plávanie. 

P. starosta – doporučuje doplniť prvky len doprostred bazéna, tieto systémy sa môžu doplniť aj neskôr. 

Mgr. Sárai – toto kúpalisko má byť aj pre deti a starších, preto podľa neho stačí aj menej relaxačných 

prvkov. 

P. starosta – tieto návrhy sa dajú aj neskôr riešiť. Zároveň konštatoval, že schválený program jednania bol 

vyčerpaný. 

 

2. Návrh uznesenia 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok alebo iný návrh k uzneseniu z dnešného zasadnutia 

OZ. 

Ing. Miškovič – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

Uznesenie č. 25/2016 

z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 16. 11. 2016. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

     Informatívnu správu o stave prác na výstavbe termálneho kúpaliska v Nesvadoch a  

     informácie poskytnuté dodávateľom stavby ako aj stanovisko hlavného architekta, 

B/ s c h v a ľ u j e       

     nahradenie - zmenu nerezových bazénov za bazény s keramickým obkladom na stavbe „Primárny areál  

     kúpeľného centra termálneho kúpaliska Nesvady“ za podmienky, že sa nenavýšia celkové náklady na  

     výstavbu bazénov v zmysle uzatvorenej zmluvy o dielo a zhotoviteľ na vlastné náklady vyhotoví  

     Nesvady realizačnú projektovú dokumentáciu na zmenu pôvodného projektu, vrátane položkovitého  

     rozpočtu. 



3. Záver 

    P. starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil 25. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

   

  

      D.    a.    h.    

 

                             JUDr. Jozef Haris 

                                                          starosta obce 

 

Overovatelia: Mgr. Ladislav Sárai 

                       Mgr. Martin Lešš  

     

 

Zapísala: Eva Bryndzová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


